

合和中心季刊

# HOPEWELL

Bulletin Centre

Rolls-Royce Motor Cars Hong Kong



## 名車薈萃 成就非凡

Magnet for Top Motor Brands Creating Promising Prospect

勞斯萊斯汽車(香港)陳列室已榮遷胡忠大廈，加上位於合和中心的Mercedes-Benz Excellence Center及即將開幕位於QRE Plaza的MINI陳列室，令灣仔皇后大道東一帶成為超級名車匯點，豐富了合和中心一帶的零售組合。

Rolls-Royce Motor Cars Hong Kong has recently relocated its showroom to Wu Chung House, together with Mercedes-Benz Excellence Center at Hopewell Centre and the coming-soon MINI showroom at QRE Plaza, bringing about the entire portfolio of Hopewell Centre and its surrounding area as the magnet for the world's leading motor brands with an enriched retail mix.



# For Review of 2011 年精彩禮遇重溫 Exclusive Privileges

合和中心租戶專用網上版面於2011年中登場，進一步加強與租戶之溝通。過去半年已推出多項精選禮遇，回饋租戶多年來的支持。我們將於2012年，為您獻上更多尊享優惠，請繼續密切留意。

Since the launch of Hopewell Centre Tenants Online Homepage from mid 2011, communication with tenants has been greatly enhanced. A number of superb privileges have been introduced as a token of appreciation for tenants' continuous supports. We will bring about more exclusive privileges on the Tenants Online Homepage in 2012, please stay tuned.

尚未成為用戶？  
Not a member yet?

只須將個人名片電郵至

[tenant\\_registration@hopewellcentre.com](mailto:tenant_registration@hopewellcentre.com)，  
標題為：合和中心租戶專用版面 - 個人賬戶申請。

申請獲批核後，您將收到賬戶資料確認電郵。  
Simply email the scanned copy of your name cards to [tenant\\_registration@hopewellcentre.com](mailto:tenant_registration@hopewellcentre.com) titled with "Hopewell Centre Tenants Online Homepage - Application for login account". Upon successful application, you will receive a confirmation email with your account details.

有關查詢，請致電2527 7292合和中心顧客服務。  
For any queries, please contact  
Hopewell Centre Customer Services at 2527 7292.

13/12/2011

## 「聲飾品味聖誕節」頸飾創作坊 "Jingle Twinkle Christmas Feast" Collar Workshop

本地著名時裝設計師李冠然向一眾OL教授以充滿本土藝術風格的G.O.D布料製作別緻頸飾的心得及分享派對配襯貼士。

Distinguished Hong Kong designer Kenny Li demonstrated his creative and unique approach of making dazzling collars with fabric from the popular fashion brand G.O.D and shared his tips of mix and match for every OL in this festive season.



20/10/2011 - 18/11/2011

Vogue

BEDDING 露姬寢具4折優惠

60% off all  
Vogue Bedding products

贊助 Sponsor:



15/9/2011 - 15/10/2011



8折優惠價購買BioScreen護理產品

20% off on BioScreen Products  
及And

優惠價HK\$88享用有機舒緩抗敏面部護理

(價值:HK\$580) 及牛奶美白手部護理(價值:HK\$480)

Trial Price HK\$88 for Organic Smoothing Treatment and  
Milky Hand Treatment (Value at HK\$580 & HK\$480 respectively)

贊助 Sponsor:



2/12/2011

## 日本果・酒會 Japanese Cocktail Party

日式酒會於綠悠天澗舉行，免費派發原價HK\$130之日本蘋果，更讓租戶免費品嚐日本美酒及更多日式地道果物。

A Japanese Cocktail Party was held at OASIS where our prestigious tenants received free Japanese apples (worth HK\$130 each), whilst mingling over free Japanese fruits and Japanese fine wines

贊助 Sponsor:



28-29/7/2011

Dreyer's

Sensations.

啖啖鮮果誘惑免費雪糕試食  
"A Symphony of Tastes"  
Free Ice-Cream Tasting

一連兩天，租戶尊享Dreyer's鮮果誘惑之免費試食，品嚐最新滋味。

On the two successive days, tenants were invited to enjoy free tasting of exquisite new flavours of ice cream from Dreyer's Sensation.

贊助 Sponsor:



# 優化貨運升降機大堂 Cargo Lift Lobby Enhancement

合和中心4樓至15樓貨運升降機大堂之優化工程現已竣工，提升了大堂之光線，帶來煥然一新的面貌。

Cargo lift lobby between 4/F and 15/F of Hopewell Centre have been refurbished, the lobbies are now garnished with a refreshing look and enhanced lighting.



## 合和中心尊尚會 Hopewell Centre Elite Club

合和中心之尊尚會即將隆重登場。合和中心租戶之高層管理人員將獲此尊尚會之登入名稱及密碼，尊享合和中心最新資訊、活動詳情、每月優惠、特選禮遇等。請密切留意，我們將派專員與您聯絡。

Hopewell Centre Elite Club will soon be available exclusively to the top management of Hopewell Centre Tenants. With VIP membership, top management can have a quick grasp of the latest news, private events and special offers exclusively available to them. Please stay tuned, our dedicated personnel will be in contact with you shortly.



詳情請致電2527 7292合和中心顧客服務部查詢。  
For any queries on the application procedure, please contact Hopewell Centre Customer Services at 2527 7292.